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Antwoord van Gedeputeerde Staten op schriftelijke vragen 

 

 

Van het lid : Cynthia Smeets 

Fractie : SP 

Inzake : Mogelijk banenverlies bij APG

 

 

Vraag 1.  
Is het College op de hoogte van deze mogelijke plannen van APG? 
 

Antwoord 

Gedeputeerde Staten zijn op de hoogte van de berichtgeving in de Limburger zoals door uw fractie 

aangehaald. 

 

Vraag 2.  

Er wordt gesproken over het mogelijke verlies van honderden hoogwaardige IT-banen. Weet het College 

over hoeveel banen het zou gaan? 

 

Antwoord 

Bij ons college is niet bekend om hoeveel banen het zou kunnen gaan.  

Uw vragen hebben wij aan APG voorgelegd. Wij hebben van APG het navolgende vernomen.  

“APG heeft de belangrijke taak om pensioenvermogen te beheren voor 4,6 miljoen deelnemers. APG 

vindt het cruciaal dat de systemen en data goed zijn beveiligd. Dit controleert APG met grote regelmaat, 

bijvoorbeeld door middel van audits. Vanzelfsprekend komen daar conclusies uit en met de 

verbeterpunten gaat APG consciëntieus aan de slag. Zoals ook al aangegeven in haar reactie aan De 

Limburger, heeft APG regelmatig overleg met de vakbonden en zal ze deze, als er aanleiding is, zeker 

informeren over relevante ontwikkelingen op het gebied van werkgelegenheid. Op dit moment is daar 

geen aanleiding voor. “ 
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Vraag 3. 

Welke consequenties zou dit hebben voor de APG Groeifabriek, het innovatielab op de Brightlands Smart 

Services Campus, waar slimme digitale diensten worden ontwikkeld voor de pensioensector?  

 

Antwoord 

Wij hebben van APG vernomen dat er geen relatie is tussen de APG Groeifabriek en het rapport over de 

IT veiligheid. Zij geven aan dat dit onderwerp volledig los staat van de eerdere publicaties in de 

Limburger. 

 

Vraag 4.  

Is het College bereid om met APG in gesprek te gaan om een dergelijk banenverlies in Limburg te 

voorkomen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn gaat het College dit gesprek voeren? 

 

Antwoord 

Om ons arbeidsmarkt beleid goed vorm te geven zijn wij voortdurend in gesprek met werkgevers en 

andere Limburgse partijen over ontwikkelingen en ervaringen op het gebied van onderwijs en 

arbeidsmarkt.  Tegelijkertijd is het zo dat we geen specifieke rol of bevoegdheid hebben in het 

personeelsbeleid van werkgevers.  

Gedeputeerde Staten ziet een en ander in afweging nemend, geen aanleiding om met APG specifiek in 

gesprek te gaan over een mogelijk banenverlies.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Limburg 
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1 Zorgen over mogelijk banenverlies bij APG: ‘Veiligheidsrisic... - De Limburger 
 

    

 
Aan het College van Gedeputeerde Staten 
Provincie Limburg  
Postbus 5700 
6202 MA Maastricht 

 
         Maastricht, 30-9-2024 
 

 
 
Betreft: Mogelijk banenverlies bij APG 
 
 
Geacht College, 
 
Vanochtend verscheen in De Limburger1 een artikel over mogelijk banenverlies bij APG. Het 
betreft het verlies van mogelijk  honderden hoogwaardige IT-banen. Dit als gevolg van de onrust 
die is ontstaan nadat De Limburger eerder onthulde dat er bij APG problemen zijn met de IT-
veiligheid en De Nederlandsche Bank eist dat APG snel voor een oplossing zorgt voor dit 
probleem. FNV heeft uit meerdere bronnen vernomen dat er nu plannen zijn om een deel van de 
IT te outsourcen. 
 
De SP maakt zich over het bovenstaande grote zorgen wat leidt tot de volgende vragen: 
 
1. Is het College op de hoogte van deze mogelijke plannen van APG?  
 
 2. Er wordt gesproken over het mogelijke verlies van honderden hoogwaardige IT-banen. Weet 
het College over hoeveel banen het zou gaan? 
 
3. Welke consequenties zou dit hebben voor de APG Groeifabriek, het innovatielab op de 
Brightlands Smart Services Campus, waar slimme digitale diensten worden ontwikkeld voor de 
pensioensector?  
 
4. Is het College bereid om met APG in gesprek te gaan om een dergelijk banenverlies in 
Limburg te voorkomen? 
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, op welke termijn gaat het College dit gesprek voeren?  
 
 
 
Wij wachten de beantwoording met belangstelling af.  
 
 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Cynthia Smeets 
SP 
 

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240929_95673521


1. Zorgen over mogelijk banenverlies bij APG: ‘Veiligheidsrisico wordt groter en cruciale IT-

kennis verdwijnt’ 

 
In 2012 organiseerden de vakbonden, waaronder de FNV, een mars door Heerlen als protest tegen 

bezuinigingsplannen bij de pensioenuitvoerder. —

Heerlen -  

Vakbond FNV vreest voor het verlies van mogelijk honderden hoogwaardige IT-banen bij 

pensioenuitvoerder APG in Heerlen. De bond wil nu zo snel mogelijk om tafel met de directie. 

Maandag 30 september 2024 om 06:45 

  

  

  

  

De zorgen zijn ontstaan nadat De Limburger onthulde dat er bij de grootste pensioenuitvoerder van 

Nederland problemen zijn met de IT-veiligheid. Toezichthouder De Nederlandsche Bank (DNB) eist 

dat APG er snel voor zorgt dat dit wordt opgelost. Onder grote druk zouden er nu, volgens meerdere 

bronnen, plannen zijn om een deel van de digitale infrastructuur onder te brengen buiten de eigen 

organisatie. En daar zit juist het grote punt van zorg van de FNV: ‘Er wordt gewezen op plannen om 

IT-werk te outsourcen, uit te besteden. Als dat doorgaat zullen er hoogwaardige banen met name in 

het Limburgse verloren gaan’, schrijft vakbondsbestuurder Felix Alejandro Perez in zijn brief aan de 

achterban bij APG. 

Lees ook: Paniek over veiligheid pensioenen APG: kritisch rapport legt problemen bloot 

De vakbond wijst ook op de consequenties die het onderbrengen van hoogwaardig IT-werk heeft voor 

de mensen die nu bij APG als IT’er werken. ‘IT-bedrijven staan niet bekend om hun goede cao’s of 

pensioenvoorzieningen’, stelt Perez. ‘Hoe cynisch dit ook klinkt. Maar onze zorg zit hem er ook in dat 

APG, of zij dat leuk vindt of niet, inmiddels volledig drijft op IT. Net als zoveel andere bedrijven. Het uit 

handen geven van de regie en uitvoering van cruciale processen lijkt ons niet verstandig.’ 

 

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240920_96567875


2. Kamervragen 

Ook Kamerleden maken zich zorgen. Afgelopen dinsdag zijn er Kamervragen gesteld aan de minister 

van Sociale Zaken en de staatssecretaris van digitalisering. Tweede Kamerlid Barbara Kathmann 

(GroenLinks-PvdA) wil dat de politiek er alles aan doet om te voorkomen dat cruciale instellingen 

zoals APG hun eigen IT (deels) onderbrengen bij andere bedrijven. „Je vergroot niet alleen mogelijk 

het veiligheidsrisico, ook verdwijnt er zo weer cruciale kennis uit de eigen organisatie.” 

APG laat in een schriftelijke reactie weten regelmatig overleg met de vakbonden te hebben ‘en als er 

aanleiding is, zullen we hen zeker informeren over relevante ontwikkelingen.’ 

3. Lees ook: Zorgen in Tweede Kamer over veiligheid APG-pensioenen: ‘Het is schrikken, 

maar ik ben blij dat het nu naar buiten komt’ 

4. Kwetsbaar 

Recent kwam via een publicatie van De Limburger aan het licht dat APG kwetsbaar is voor aanvallen 

van hackers. Uit een rapport van onderzoeksbureau SchubergPhilis blijkt dat de pensioenuitvoerder 

mogelijk maanden nodig heeft om weer normaal te functioneren als het hackers lukt om APG volledig 

digitaal plat te leggen. Dat brengt de continuïteit - in zo’n situatie - van APG in gevaar, zo concluderen 

de onderzoekers. 

 

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240924_94694187
https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240924_94694187



